

Date: 3/04/2022

التاريخ: 2022/4/3م

**Appointment of Board Secretary
And Acting Head of Legal &
Compliance Affairs**

**تعيين أمين سر مجلس الإدارة
ورئيس الشؤون القانونية والإلتزام بالإنابة**

Further to the disclosure on 9/2/2022, we are pleased to announce the appointment of **Mr. Qais Abdullah Al Yarubi** as Board Secretary and acting Head of Legal and Compliance Affairs.

إلحاقاً للإفصاح بتاريخ 2022/2/9م يسرنا ان نعلن عن تعيين **الفاضل/ قيس بن عبدالله اليعربي** سكرتيراً لمجلس الإدارة ورئيساً بالإنابة للشؤون القانونية والإلتزام.

Mr. Al Yarubi holds a Bachelor Degree in Commercial Law from Victoria University of Wellington in New Zealand. He also holds a Master Degree in International Business Management from the University of King Juan Carlos in Spain. Furthermore he has 7 years of experience in the legal field in a government institution in the Sultanate, and currently he is the Assistant Head of Legal Affairs and Compliance in OIFC.

الفاضل/ قيس اليعربي حاصل على شهادة البكالوريوس في القانون التجاري من جامعة فكتوريا بنيوزلندا، ودرجة الماجستير في تخصص ادارة الأعمال الدولية من جامعة الملك خوان كارلوس بإسبانيا. كما أنه يمتلك خبرة 7 سنوات في المجال القانوني بإحدى المؤسسات الحكومية بالسلطنة ، ويشغل حالياً وظيفة مساعد رئيس الشؤون القانونية والإلتزام بالشركة.

We wish Mr. Al Yarubi all the best in his endeavors with the Company.

ونتمنى للفاضل/ قيس اليعربي كل التوفيق والنجاح في مسيرته مع الشركة.

The same is placed for the information of our Shareholders.

وهذا لعلم مساهمينا الكرام.

With regards,

مع خالص الشكرو التقدير،،،

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي



(Handwritten signature in blue ink)